

notwithstanding section 21, that proportion of the portion described in paragraph (b) that, but for this subsection, would

(d) be added by virtue of section 21 to the capital cost to the corporation of depreciable property acquired by it, or

(e) be deemed by section 21 to be exploration, prospecting and development expenses incurred by it in the year,

nonobstant l'article 21, la fraction de la partie visée à l'alinéa b), qui, sans le présent paragraphe,

d) serait ajoutée, conformément à l'article 21, au coût en capital que la corporation a supporté pour des biens amortissables acquis par elle, ou

e) serait réputée, selon l'article 21, être des frais d'exploration, de prospection et d'aménagement engagés par la corporation pendant l'année.

(3) The new subsection 18(9) would implement subparagraphs (11)(a) and (b) of the Income Tax Motion, which are quoted in the note to subclause 5(1).

The new subsection 18(10) is consequential on the new paragraph 18(1)(o) proposed in subclause (1).

(3). — Le nouveau paragraphe 18(9) donne effet aux paragraphes (11)a) et b) de la Motion de l'impôt sur le revenu, cités dans la note visant le paragraphe 5(1).

Le nouveau paragraphe 18(10) découle du nouvel alinéa 18(1)o) proposé par le paragraphe (1).